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Beste burgemeester / Beste mijnheer P. Verhoeven, 
 
 
Op 13 juli 2023 ontvingen onze buren een brief met het dringende verzoek om de ernstige overlast 
van hun kraaiende haan ’s nachts en ’s ochtends vroeg te voorkomen. De brief met als onderwerp: 
‘Vervolg handhavingsverzoek om overlast haan te stoppen’ zaaknummer 1350768.  
Na ongeveer een jaar lang dagelijks te zijn gewekt door de haan van onze buurvrouw zorgde deze 
brief ervoor dat de haan eindelijk ’s nachts werd opgesloten. Na een jaar konden we mede dankzij u 
eindelijk weer normaal slapen. Tot vandaag. Vanmorgen (zondagochtend) werden wij en onze buren 
rondt 7.20 gewekt door één van de hanen en kippen van de buurvrouw.   
 
Daarom verzoeken wij u, mede namens onze buren, om z.s.m. het handhavingstraject voort te zetten 
zoals is toegezegd in eerder vermelde brief.  
Citaat uit deze brief: ‘Als de overlast terugkeert, zal ik het handhavingstraject voortzetten. Dat 
betekent dat ik in principe niet eerst een waarschuwing stuur, maar dat ik u dan direct een zwaardere 
handhavingsmaatregel zal opleggen, zoals een last onder dwangsom.’ 
Graag vernemen wij op welke wijze en wanneer dit traject wordt ingezet.  
 
We hebben de overtreding bij de politie gemeld, maar kregen te horen dat dit geen zaak is voor de 
politie, maar voor de gemeente. De gemeente en team handhaving zijn in de weekenden en 
doordeweeks tussen 22.00 en 8.00 niet bereikbaar. Dit is wel de periode waarbinnen de hanen 
moeten worden opgesloten en de overlast geconstateerd is. Het is ons niet duidelijk bij wie we in het 
vervolg tijdens de overlast ‘aan kunnen kloppen’. We vernemen daarom graag bij welke instantie we 
tussen 22.00 en 8.00 wel terecht kunnen.  
 
Ter informatie kan ik ook vermelden dat het aantal hanen inmiddels is toegenomen tot 2 of 3 stuks (in 
een nog steeds relatief kleine achtertuin). Daarnaast horen wij weer kuikens, dus zal dit aantal 
wellicht komend jaar nog toenemen. De kippen reageren steeds vaker op het gekraai van de hanen 
en maken inmiddels ook meer lawaai dan een paar maanden geleden. (Desgewenst kan ik een 
geluidsfragment sturen om dit te bevestigen). Overdag wordt standaard de 85 tot 90 dB gehaald. Dit 
is ook gebleken uit eerdere metingen van de Milieudienst. Op 1 tot 2 meter afstand van ons terras is 
dit ook overdag een zeer ondoenlijke situatie. Wij hopen dat we i.o.m. u ook voor dit probleem een 
oplossing kunnen vinden. Dit zou nog steeds kunnen door een wijziging in de APV op te nemen. Een 
toelichting hierop heb ik u en de raadsleden eerder gegeven.  
 
Met vriendelijke groet, 
Martijn Quik 
 
P.S. Via de griffie heb ik begrepen dat de APV voor de komende periode nog niet op de agenda staat. 
Graag hoor ik wanneer dit wel het geval is en zou ik wederom gebruik willen maken van de 
mogelijkheid om in te spreken tijdens de raadsvergadering. Bij voorbaat dank. 


